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TytuÅ‚ pochodzi z portalu  internetowego miastokolobrzeg.pl. UkazaÅ‚ siÄ™ tam
ciekawy artykuÅ‚, w którym Wójt Gminy RymaÅ„, MirosÅ‚aw Terlecki, odpowiada na
zarzuty, jakie przedstawiÅ‚ portal ekg.pl, odnoÅ›nie braku reakcji na dziesiÄ…tki bezpaÅ„skich
psów w Gminie RymaÅ„. Do tego zarzucono równieÅź Gminie RymaÅ„, Åźe nie pomaga w
karmieniu kotów.


Zapraszamy do zapoznania siÄ™ z
odpowiedziÄ… na  te zarzuty w informacji portalu
miastokolobrzeg.pl (KLIKNIJ!)
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